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 本科生毕业论文（设计）
Undergraduate Graduation Thesis（Design）
题目Title：                              

院 系

School (Department)：                     

专 业
Major：                                 

学生姓名
Student Name：                           
学 号
Student No.：                             

指导教师(职称)
Supervisor（Title）：                       
时间：    年    月    日

Date:  Month    Day    Year
说    明

1. 毕业论文（设计）的写作格式要求请参照《中山大学本科生毕业论文的有关规定》和《中山大学本科生毕业论文（设计）写作与印制规范》。

2. 除完成毕业论文（设计）外，还须填写三份表格：

（1）表一  毕业论文（设计）开题报告；
（2）表二  毕业论文（设计）过程检查情况记录表；

（3）表三  毕业论文（设计）答辩情况（不要求答辩者可不填
附表三）。

3. 上述表格均可从教务处主页的“表格下载”处下载，如表格篇幅不够，可另附纸。每份毕业论文（设计）定稿装订时应随同附上这三份表格。
4. 封三是毕业论文（设计）成绩评定的主要依据，请认真填写。
Instruction

1. Please refer to ‘The Guidelines to Undergraduate Graduation Thesis (Design) at Sun Yat-sen University’and ‘The Writing and Printing Format of Undergraduate Graduation Thesis(Design) at Sun Yat-sen University ’ for anything about the thesis format.

2. Three forms should be filled up before the submission of the thesis (design)：

（1）Form 1: Research Proposal of Graduation Thesis.
（2）Form 2: Process Check-up Form.
（3）Form 3: Thesis Defense Performance Form（Only for those who attend a defense）.
3. All the above forms could be downloaded on the website of the Teaching Affairs Office. If there is not enough space in the form, please add extra sheets. Each thesis (design) should be submitted together with the three forms.
4. The form on the inside back cover is the grading sheet. Please fill it up before submission.
毕业论文（设计）成绩评定记录
Grading Sheet of the Graduation Thesis (Design)
	指导教师评语
Comments of Supervisor：
成绩评定
Grade：
指导教师签名
Supervisor Signature ：                       Date:

	答辩小组或专业负责人意见
Comments of the Defense Committee：
成绩评定
Grade：
签名（章）：                                 Date:
Signatures of Committee Members(Stamp)          

	院系负责人意见
Comments of the Academic Chief of School：
成绩评定
Grade：
签名（章）                                    
Signature(Stamp)：                           Date:


